
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 29. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 775
Ministeren bedes redegøre for, hvordan man er kommet frem til, at der i 2015
vil komme 7.500 asylansøgere til landet, når man i år forventer op mod
10.000 asylansøgere, herunder hvilke tendenser der peger på, at der vil kom-
me færre asylansøgere næste år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 8. september 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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